
Ze względu na to, że spotkanie członków KRK 16.05.2022  nie nagrało się.
Ja jako jako prowadząca Zosia Golis zamieszczam skrócony zapis tekstowy tego spotkania.

Harmonogram spotkania KRK 16.05.2022
1. 19:30 – rozpoczęcie spotkania.
2. 19:35 – wniosek o przegłosowanie formalne propozycji z Małkowa:
- prowadzący obrady ma 2 głosy, ponieważ jest nas 12 i może być tak, że utkniemy w głosowaniu.
3. Wniosek o szybkie przegłosowanie czasu wypowiedzi. Wcześniej było jakiś okres 2 minuty, więc
proponuję 3 minuty i głosowanie. W takiej sytuacji każdy będzie miał możliwość zabrania głosu 
podczas 2-godzinnych obrad.
4. Rozmowy i propozycje nad złożonym projektem Autorstwa Judyty Szot. Konsultacja z Januszem
Zagórskim po korektach.
5. Ulotka – projekt Małgorzata Łabędzka.
6. Omówienie możliwości uczestnictwa E-P w wyborach do Sejmu, Senatu i Samorządowych. 
(Propozycja Darka Leguta).
7. 21:15 – wolne wnioski.
8. 21:30 – zakończenie spotkania.
Spotkanie rozpoczęło się punktualnie.
Pkt. 2.
Podczas dyskusji okazało się, że nie będzie głosowania w tej sprawie.
Pkt. 3.
W dyskusji:
M. Łabędzka przychyliła się do propozycji
T. Adamska nie przychyliła się do propozycji
M. Boniecki - podobnie zdanie do Teresy Adamskiej
A. Ciećko - przeciwny wprowadzaniu norm czasowych wypowiedzi
M. Wilczyńska - nie wprowadzała by norm 3 minut, tylko żeby to odbywało się na zasadzie 
dyscypliny wewnętrznej.
A. Ciećko uznał bezzasadne głosowanie tego punktu. Każdy powinien się pilnować.
J. Zagórski przyznał rację, aby nie ograniczać wypowiedzi i że warto iść dalej.
Pkt. 4.
Po dyskusji doszliśmy do wniosku, aby przesunąć termin zbierania propozycji statutów.
Kto jest za planem do 21
Kto jest za przesunięciem do 30 czerwca.
Małgosia - 30 czerwca
Teresa - 26 czerwca
Andrzej - 26 czerwca
Adam - 26 czerwca
Marta - 30 czerwca
Mateusz - 30 czerwca
Ania - 30 czerwca
Zosia - 30 czerwca
Rajmund - 26 czerwca
R. Kowalczyk stwierdził, że tak naprawdę chce przesunięcia terminu na 30 czerwca, ale podał datę 
26 czerwca celowo,
aby sprowokować wszystkich do obserwowania rzeczywistości i debaty.
T. Adamska zgodnie z wypowiedzią A. Sadowskiej, zauważyła, że należy wnioskować o zdanie 
koordynatorów.
J. Zagórski stwierdził, że potrzebna jest debata, również na Harmonii Kosmosu (dalej: HK).
Z Golis zgłosiła korektę do wyników głosowania.
5 głosów na przesunięcie terminu na 30 czerwca, 4 głosy na pozostawienie terminu na 26 czerwca



6.Marta Wilczyńska zaproponowała temat Transhumanizmu na Harmonii Kosmosu oraz 
zaproszenie kogoś ze stowarzyszenia Nauczyciele dla Wolności.
Marta Wilczyńska zgłosiła jeszcze propozycję, aby odbył się wykład o promieniowaniu 
elektromagnetycznym i 5G, oraz nie zaaprobowała ulotki( którą zaproponowął Małgorzata 
Łabędzka) ze względu na to, że oczekuje solidnej wiedzy na temat progów, wytłumaczenia 
dokładnie tego przez 2 niezależnych ekspertów, aby podjąć decyzję czy RWL wchodzi w 
demokrację progową czy bezprogową.

7.J. Szot zaproponowała, aby KRK zastanowiło się nad prelegentami, których można zaprosić na 
HK dzięki darmowym zaproszeniom.
8.Podjęto dyskusję na temat harmonogramu HK dla KRK zaproponowanego przez Judytę.
7. Wniosek M. Bonieckiego o rozpoczęcie szkoleń z iVotingu czy korzystamy z iVotingu, czy 
opieramy się na eksperymencie Warszawy na stronie wolniludzie.net
8.J. Szot zaproponowała podjęcie decyzji przez koordynatorów czy korzystamy z iVotingu.
Pkt. 5. Rozpoczęła się dyskusja na temat ulotki, która zaproponowała Małgorzata Łabędzka, a także
demokracji bezpośredniej w swej istocie (próg frekwencji).
9.Ustalono, że każdy może robić ulotkę we własnym zakresie, im w większej ilości, tym lepiej.
10.Z Golis zaprosiła wszystkich członków KRK na spotkanie wolnych ludzi do Małkowa we 
wrześniu 9-10-11. 2022 i i powiedziała, że takie zaproszenie również wystosuje w czwartek na 
spotkaniu Koordynatorów z zaproszeniem ich na to spotkanie.
11.A.Ciećko stwierdził, że na wrzesień zaproponowane jest spotkanie Koordynatorów z KRK w 
Dobieszkowie i że tam podjęto taką decyzję o tym terminie i stwierdził, że Z. Golis znowu rozbija 
spotkanie i działa na szkodę ( ponieważ nie ma nagrania słowa pisane z notatki robionej w trakcie 
spotkania mogą nie być dokładnie co do słowa).

12.Z. Golis powiedziała, że nie było jej wiadomo, że wrześniowe spotkanie jest w Dobieszkowie, 
ponieważ nie było żadnej informacji od nikogo z obecnych z KRK i Koordynatorów w 
Dobieszkowie.

13.Zosia Golis stwierdziła: czyli waszą wolą nie jest aby spotkać się razem, że wobec tego 
organizuje spotkanie w Małkowie w takiej opcji jak to robi od 17.09.2021, czyli Spotkanie 
Integracyjne Wolnych Ludzi .

14.A. Ciećko poprosił o sprostowanie.

15.O 21:35 większość użytkowników została rozłączona ze spotkania.

16. Zosia Golis zadzwoniła do Rajmunda Kolczyka i ponownie weszła do pokoju obrad KRK, a w 
tym pokoju był Dariusz Legut, Marta Wilczyńska i Rajmund Kowalczyk.
Zosia Golis zapytała: czy komuś się to już zdarzyło?
Marta Wilczyńska napisała na czacie w pokoju webinarowym, że jej się zdarzyło dokładnie to samo
i spotkanie, które prowadziła także się nie nagrało.
Rajmund Kowalczyk sprawdził czas, który jest maksymalnie możliwy do zapisu spotkań (jest to 6 
godzin) i stwierdził, że nawet gdyby spotkanie nie zostało przerwało i tak by się nie zapisało, 
ponieważ czas, który tam pozostał do dyspozycji w pokoju webinarowym było 50 minut.
17.Rajmund Kowalczyk napisał wiadomość do Tomasza Kalinowskiego, aby usunął materiały tam 
zalegające celem zyskania miejsca i możliwości zapisu kolejnego spotkania KRK.
Pkt. 6 został przeniesiony na kolejne spotkanie KRK.

Sporządziła: Zosia Golis

http://wolniludzie.net/

